
nada Gmi ,y i Mia:la KozieRlowt 
~2-350 K OZ I E GLOW Y 

ul. Pl. Moniuszki 14 
woj. SlQSKie 

Nr OR-BR.0002.34.2017 

PROTOKOL Nr XXXIV/2017 
z trzydziestej czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 28 wrzesnia 2017 r. w godzinach 15,00 - 16,20 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 2391XXXIV/2017 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwaly Nr8/II/20l4 
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 11 grudnia 2014 r. w sprawie powolania sklad6w 
osobowych komisji stalych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. 

2. Uchwala Nr 2401XXXlV/2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 

Kozieglowy na 2017 rok. 

3. Uchwala Nr 2411XXX1V12017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Uchwala Nr 2421XXX1V/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu S«polno 

Krajenskie na likwidacj« skutkow nawalnicy. 

5. Uchwala Nr 2431XXXIV/2017 w sprawie wysokosci ekwiwalentu pieru«znego dla 
czlonkow Ochotniczych Strazy Pozarnych z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy za udzial 
w dzialaniach ratowniczych i szkoleniach poZarniczych. 

6. Uchwala Nr 2441XXXIV/2017 w sprawie sprzedaZy nieruchomosci w obr«bie 
geodezyjnym Gniazd6w-Mzyki. 

7. Uchwala Nr 2451XXX1V/2017 w sprawie przystlijJienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Myslow. 

8. Uchwala Nr 2461XXX1V/2017 w sprawie przystlijJienia do uchwalenia mleJscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Kozieglowy. 

Uchwaly stanowil\. zall\.czniki nr 1 - 8 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: 
- od punktu 1 do punktu 9 porzl\.dku obrad obecnych 14 radnych, nieobecny Radny Pan 
Dari usz Stula 
- od punktu 10 do punktu 18 radnych obecnych 15 (pelny sklad Rady). 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczl\.ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: U rszula Dyj a. 
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Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Bunnistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl~czka 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofB<jk 
Przewodnicz<lcy Miejskiej Komisji Wyborczej w Kozieglowach Pan Maciej Ludwik 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor Zespolu Uslug Komunalnych Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urz~du GiM Kozieglowy Pani Aneta Sosn6wka 
Kierownicy referat6w Urz~du GiM Kozieglowy 
Przewodnicz<lcy Samorz<ldu Mieszkaitc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soltysi 

Porzadek obrad Sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Wr~czenie zaswiadczenia 0 wyborze oraz zlozenie slubowania przez radn<l wybran<l 

w wyborach uzupelniaj<lcych do Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
przeprowadzonych w dniu 27.08.2017 r. w okr~gu wyborczym nr 10 . 

3. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwaly Nr 8/II/2014 Rady 

Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 11 grudnia 2014 r. w sprawie powolania sklad6w 
osobowych komisji stalych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. 

6. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
7. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjc<cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu S~p61no 

Krajenskie na likwidacj~ skutk6w nawalnicy. 
9. Podj~cie uchwaly w sprawie wysokosci ekwiwalentu pieni~:i:nego dla czlonk6w 

Ochotniczych Strazy Pozamych z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy za udzial 
w dzialaniach ratowniczych i szkoleniach pozamiczych. 

10. Podj~cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci w obr~bie geodezyjnym 
Gniazd6w-Mzyki. 

11. Podj~cie uchwaly w sprawie przyst'lPienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Mysl6w. 

12. Podj~cie uchwaly w sprawie przyst'lPienia do uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Kozieglowy. 

13. Informacja 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za I p6lrocze 
2017 r. 

14. Sprawozdanie Bunnistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mic<dzysesyjnym. 
15. Informacja Przewodnicz<lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mic<dzysesyjnym. 
16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski. 
18. Zakonczenie obrad 34 Sesji. 

Porz<ldek obrad sesji stanowi zal<lcznik nr 9 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz1tca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj« radnych, zaproszonych gosci, oraz wszystkich zebranych. 
Stwierdzila, ze sesjajest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowi1t zal1tczniki ill 10, 11 do protokolu. 

Ad. pkt2 

Przewodnicz1tcy Miejskiej Komisji Wyborczej w Kozieglowach Pan Maciej Ludwik 
wr«czyl Pani Elzbiecie Jareckiej zaswiadczenia 0 wyborze na Radn1t w wyborach 
uzupelniaj1tcych do Rady Gminy i Miasta Kozieglowy przeprowadzonych w dniu 27 sierpnia 

2017 r. w okr«gu ill 10. 

Radna Pani Elzbiela Jarecka zlozyla slubowanie. Slubowanie odbylo si« w ten spos6b, 
ze wszyscy zebrani powstali, a Przewodnicz1tca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani 

Joanna Kolodziejczyk odczytala rot« slubowania : 
" Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, slubuj« urOCZYSCle obowi1tzki 
radnego sprawowac godnie, rzetelnie i uczciwie, maj1tc na wzgl«dzie dobro mojej Gminy 
i jej mieszkaiJ.c6w", a Radna Pani Elzbieta Jarecka zlozyla slubowanie. 

Przewodnicz1tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk pogratulowala Radnej i stwierdzila, Ze Pani 
Elzbieta Jarecka , kt6ra zlozyla slubowanie , obj«la mandat Radnej Gminy i Miasta 
Kozieglowy. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicz1tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok6l 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz«dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si« z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z trzydziestej 
trzeciej sesji, kt6ra odbyla si« w dniu 24.08.2017 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przyj«ty zostal przyj«ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj« Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 

1. Pan Antoni Luszczyk 

2. Pan Andrzej Okularczyk 

3. Pan Marcin B«dkowski 
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Ad. pkt 5 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian 

do Uchwaly Nr 8/II/2014 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 11 grudnia 2014 r. 
w sprawie powolania skladow osobowych komisji stalych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
( za1llcznik ill 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 239/XXXIV12017 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwaly Nr 8/II/2014 
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 11 grudnia 2014 r. w sprawie powolania skladow 
osobowych komisji stalych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyje<ta 14 glosami 
"za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Marcin Be<dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2017 ( za1llcznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 240IXXXIV/2017 w sprawie zmian uchwaiy budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2017 rok zostala przyje<ta 14 glosami "za" (jednogiosnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmIan 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zaillcznik nr 14 do protokoiu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2411XXXIV/2017 w sprawie zmlan W Wieloletniej Prognozie Finansowej 
zostala przyje<ta 14 glosami "za" (jednogiosnie). 

Ad. pkt8 

Pan Antoni Luszczyk przedstawii projekt uchwaiy w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Miastu Se<polno Krajenskie na likwidacje< skutkow nawalnicy ( zaillcznik nr 15 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 242IXXXIV/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Se<polno 
Krajenskie na likwidacje< skutkow nawalnicy zostala przyje<ta 14 glosami "za" Gednoglosnie) 
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Ad. pkt 9 

Pan Marcin Bl(dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie wysokosci 
ekwiwalentu pienil(ZIlego dla czlonk6w Ochotniczych Strazy Pozarnych z terenu Gminy 
i Miasta Kozieglowy za udzial w dzialaniach ratowniczych i szkoleniach pozarniczych 
( za1'lcznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2431XXXIV/2017 w sprawie wysokosci ekwiwaJentu pienil(znego dla czlonk6w 
Ochotniczych Strazy Pozamych z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy za udzial w dzialaniach 
ratowniczych i szkoleniaeh pozamiczyeh zostala przyjl(ta 14 glosarni "za" Uednoglosnie) . 

Ad. pkt 10 

Pan Andrzej Okularezyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie sprzedazy 
nieruchomosci w obrl(bie geodezyjnym Gniazd6w-Mzyki ( za1'lcznik nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2441XXXIV/2017 w sprawie sprzedazy nieruchomosci w obrl(bie geodezyjnym 
Gniazd6w-Mzyki zostalaprzyjl(ta 15 glosami "za" Uednoglosnie). 

Ad. pkt 11 

Pan Marcin Bl(dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyst'lPienia do 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowosci 
Mysl6w (zal'lcznik nr 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 245 IXXXIV/2017 w sprawie przyst'lPienia do zmiany mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Mysl6w zostala przyj\!ta 15 

glosarni "za" Uednoglosnie) . 

Ad. pkt 12 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyst'lPienia 
do uehwalenia miejseowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 
miejscowosei Kozieglowy ( za1'lcznik nr 19 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
Pelnomoenik mieszkanea Gminy zapytal ezy moze zabra6 glos. 
Przed glosowaniem Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejezyk pouczyla 
pelnomoenika mieszkanea Gminy wnosz'lcego 0 udzielenie mu glosu 0 mozliwosei 
zabrania glosu w punkcie porz'ldku obrad "Wolne wnioski". 
Pelnomocnik stwierdzil, ze radni powinni wiedzie6 nad czym glosuj'l, a nie rna za1'lcznika do 
uchwaly. 
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PrzewodnicZIlcca Rady wyjasnila, ze wszyscy radni wraz z projektem uchwaly otrzymali 
za1llccznik graficzny. Zapewniia, ze radni dokladnie wiedzllc nad czym glosujllc . Zapytala 
radnych czy posiadajllc za1llccznik graficzny do projektu uchwaly. 

Radni potwierdzili, ze za1llccznik posiadaj~ a Radny Pan Marian Szmukier okazal 
Pelnomocnikowi projekt uchwaly wraz z za1llccznikiem graficznym , kt6ry radni otrzymali. 

Pemomocnik prosil 0 zaprotokolowanie jego wypowiedzi , nadmieniajllcc ze protok61y ginllc 
w tym Urzc;;dzie. Prosil 0 przedstawienie za1llccznika, bo uchwala nie zostala przedstawiona 
publicznie w calosci. 
Przewodniczllcca Rady nadmienila, ze podczas wsp61nego posiedzenia Komisji w dniu 
26.09.br. w ktorym uczestniczyl Pan pelnomocnik i jego mocodawczyni sprawa ta byla 

szeroko omawiana i gdyby Pan Pelnomocnik chcial zapoznac siC;; z za1llccznikiem do projektu 
uchwaly, zostalby zapoznany. Ponadto wyjasnila, ze radni wraz z zawiadomieniem 0 sesji 
otrzymujllc projekty uchwal , a kazdy zainteresowany mieszkaniec w biurze Rady moze 

otrzymac dokumenty obj~te porzllcdkiem obrad sesji. Podkreslila, ze zaden protokol z obrad 
Rady jeszcze nigdy nie zginllcl. 
Pan Pemomocnik podkreslil, ze Rada rna cos uchwalie , a on nie wie czego dotyczy 

glosowanie. Ponownie wnosil 0 zapisanie w protokole, ze za1llcCznik do uchwaly publicznie 
nie zostal przedstawiony. Nadmienil, ze we wtorek za1llccznik nie byl przedstawiony , 

a twierdzono ze nie rna takiego obowi¥ku. 
Przewodniczllcca Rady poinformowala, ze pomimo tego iz radni posiadajllc niezbc;;dne 
dokumenty, za1llccznik graficzny zostanie wyswietlony na ekranie Oglosila przerwc;; 
w obradach , celem umieszczenia mapy na nosniku elektronicznym i przygotowanie do 

wyswietlenia na ekranie. 

Po przerwie za1llccznik graficzny zostal wyswietlony na ekranie. Przewodniczllcca Rady 
poprosila 0 ponowne odczytanie projektu uchwaly. 

Pan Antoni Luszczyk odczytal projekt uchwaly w sprawle przyst'lcPienia do uchwalenia 
mleJscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowosci 
Kozieglowy. Przewodniczllcca Rady zapytala czy radni majllc uwagi do przedstawionego 
projektu uchwaly. 
Radni nie zglaszali uwag. 
Mieszkanka Kozieglow zapytala dlaczego rna bye uchwalony plan tylko dla malego kawalka , 
gdzie Sllc ich dzialki. 

Burmistrz Pan Jacek Sl~czka wyjasnil, ze dwie miejscowosci na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy tj. Kozieglowy i Kozieglowki nie majllc uchwalonych miejscowych planow. 

W sytuacji kiedy dany teren nie jest obj~ty obowi¥ujllccym miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego, katdorazowo wyst~puje si~ 0 wydanie decyzji 
o warunkach zabudowy. Majllcc na wzglc;;dzie przysz1llc rozbudow« oczyszczalni sciekow 
zasadnym jest sporzllcdzenie miejscowego planu zagospodarowania dla tego terenu. 

Poinformowal rowniez, ze podj~cie uchwaly jest zamiarem przyst'lcPienia do uchwalenia 
miejscowego planu dla fragmentu Kozieglow. 
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Przewodnicz1\.ca Rady rozpoczl!!a procedurl! g!osowania, zapyta!a kto z radnych jest za 

przyjl!ciem projektu uchwaly. W tym czasie Pan Pe!nomocnik zapytal czy przed podjl!ciem 

uchwa!y moze zabrae glos, bo podjl!cie tej uchwa!y wiqi:e sil! z tym, ze bezzasadnie publiczne 

pieni1\.dze w granicach 10.000 - 30.000 z! bl!d1\. wydatkowane. Zapyta! czy Przewodnicz1\.ca 

Rady udziela g!osu mieszkancom. 

Pani Przewodnicz1\.ca Rady wyjasni!a, ze jak poinfonnowala na wstl!pie, mieszkaitcy maj1\. 

mozliwose zabierania glosu w punkcie porz1\.dku obrad "Wolne wnioski" i Pan Pe!nomocnik 

moze w6wczas zabrae g!os. 

Pan Pe!nomocnik stwierdzi!, ze wolne wniosku s1\. na koncu porz1\.dku obrad i dotycz1\. innych 

spraw. 

Przewodnicz1\.ca Rady zwr6cila sil! do Radcy Prawnego Urzl!du GiM 0 przedstawienie 

procedur zwi¥anych z obradami Rady Gminy i Miasta. 

Radca Prawny Pani Aneta Sosn6wka wyjasnila, ze obrady Rady Gminy i Miasta S1\. obradami 

organu stanowi1\.cego Gminy i przebiegaj1\. zgodnie z przepisami, a w szczeg61nosci zgodnie 

z regulaminem Rady. Nie rna w regulaminie wymogu podejmowania uchwa! po dokonaniu 

uzgodnien z mieszkaitcami. Mieszkancom nie zadowolonym z rozstrzygnil!cia przysluguj1\. 

srodki zaskarzenia uchwa!y. Mieszkaitcy mog1\. uczestniczye w posiedzeniach organu 

kolegialnego, ale S1\. obserwatorami i nie maj1\. wPlywu na obrady Rady. 

Przewodnicz1\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkresli!a, ze na wsp61nym posiedzeniu 

Komisji w dniu 26.09.br. , Pan Pe!nomocnik zadawal szereg pytait w temacie projektu 

uchwa!y i uzyska! bardzo szczeg6lowe odpowiedzi na pytania. Nastl!pnie zamknl!!a dyskusje 

i rozpoczl!!a procedur« glosowania nad projektem uchwaly. Zapytala kto z radnych jest za 

podj«ciem uchwaly. 

Uchwala Nr 2461XXXIV/2017 w sprawie przyst1\.Pienia do uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Kozieglowy zosta!a przyj«ta 

15 g!osami "za" Gednog!osnie) . 

Po przyj«ciu uchwaly Pan Pelnomocnik prosi! 0 zaprotok6!owanie , ze Przewodnicz1\.ca Rady 
nie wyrazila zgody na przedstawienie stanu. 

Przewodnicz1\.ca Rady po raz kolejny poinfonnowa!a, ze w "Wolnych wnioskach" Pan 
Pe!nomocnik moze zabrae g!os. 

Ad. pkt -y 13,14 

Na wst«pie infonnacji Burmistrz Pan Jacek Sl«czka nawi¥a! do podj«tej uchwa!y 

w sprawie przyst1\.Pienia do uchwalenia miejscowego planu dla fragmentu Kozieg!6w. 

Poinfonnowal, ze uchwa!a wszczyna procedur« zwi~1\. z przyst1\.Pieniem do zmian, 

a wnioskodawczyni moze brae udzia! w ustaleniach na kazdym etapie . Zachl!ca! do 

uczestnictwa w procesie legislacyjnym, w kt6rym zainteresowana moze uczestniczye jak 

kazdy mieszkaniec Gminy i Miasta. 

W zwi¥ku z tym, ze infonnacja 0 przebiegu wykonania budzetu zawiera dane za I p6!rocze 

br., Pan Burmistrz uzupelnil j1\. 0 dane biez1\.ce, skladaj1\.c przy tym sprawozdanie 
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z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. Poinformowal, ze w dniu dzisiejszym odbyla si« 
narada w sprawie instalacji solarnych, na ktorej wykonawca poinformowal 0 zakonczeniu 
inweslycji - wykonano 500 instalacji solarnych u mieszkailcow Gminy i Miasta Kozieglowy, 
a calkowity koszt zadania wynosi 5.300.000 zl. Trwaj/l przygotowania do kolejnego naboru 
wnioskow w zakresie odnawialnych irodel energii: solary, fotowoltaika oraz wymian« 
piec6w na gazowe i pelet. Od 15 pazdziemika do 30 listopada br. b«dzie mozliwosc skladania 
deklaracji. W zwi~ku z przygotowaniami do pozyskania srodkow unijnych na montaz 
kolektorow slonecznych, ogniw folowoltaicznych oraz wymiany piec6w b«dzie 
przeprowadzona i weryfikacja wszystkich osob, ktore zlozyly deklaracje . Do chwili obecnej 
na solary wnioski zlozylo 324 beneficjentow, na ogniwa fotowoltaiczne - 174 beneficjent6w, 
na wymian« piecy - 301 beneficjent6w. 

Pan Burmistrz poinformowal, ze trwaj/l inwestycje w zakresie zadail wlasnych Gminy: 

- rozpocz«la si« przebudowa budynku przedszkola w Starej Hucie w ramach projektu 
"Zapewnienie edukacji przedszkolnej na najwyzszym poziomie poprzez podniesienie jakosci 
bazy dydaktycznej w przedszkolu w Kozieglowach i w oddzialach pozamiejscowych 
przedszkola w Kozieglowach zlokalizowanych w miejscowosci Stara Huta". Odbylo si« 
spotkanie z projektantem , wykonawc/l i inspektorem nadzoru. Proces przebudowy rna 
przebiegac zgodnie z harmonogramem tak, by od 1.09.2018 r. dzieci mogly ucz«szczac 
do nowo wybudowanego przedszkola. Obecnie, w czasie remontu dzieci przebywaj/l 
w budynku szkoly Podstawowej w Kozieglowkach. Rok szkolny rozpocz;V si« we wszystkich 
plac6wkach oswiatowych w zmienionej strukturze, zgodnie ze zmian/l w prawie 
oswiatowym. Koszty utrzymania malych szkol S/l wysokie , do oswiaty dokladamy 3 mIn zl 
i ktos moze powiedziec ,ze jest to niegospodamosc , ale samorz/ld chce dokladac srodki do 
oswiaty; 

- rozpocz«la si« inwestycja termomodemizacja budynku Warsztatow Terapii Zaj«ciowej 
w Wojslawicach za kwot« 1.800.000 zl. Planowane oddanie budynku do uzytku - przelom 
miesi«cy lipiec/sierpien 2018 roku; 

- odbylo si« kilka spotkail dotycz/lcych poprawy bezpieczenstwa na drogach publicznych : na 
skrzyzowaniu ul. Warszawska z ul. Womick/l oraz w okolicy Zespolu Szkol 
w Kozieglowach. Niepokoj/lca jest sytuacja zwi~ana z remontem drogi 789 z uwagi na to, ze 
mieszkailcy zaskarzyli decyzj« srodowiskow/l .Gmina jest uzalemiona od zarz/ldcy drogi 
w kwestii budowy kolektora na scieki. W obszarze odcinka DK-I przebiegaj/lcego przez 
Gmin« i Miasto Kozieglowy, Pan Burmistrz wyrazil nadziej«, ze Dyrekcja Drog i Autostrad 
przyst/lPi do budowy sygnalizacji swietlnej w obr«bie Rzeniszowa i w Kozieglow. 
W interesie bezpieczenstwa mieszkailcow Gminy i Miasta Kozieglowy zadeklarowano pomoc 
finansow/l na realizacj« tych zadail. Ponadto do Powiatowego Zarz/ldu Drog wystosowano 
pismo zawieraj/lce pakiet propozycj i do wykonania w zakresie zadail powiatu na terenie GiM 
Kozieglowy; 

odbyla si« narada wojtow, burmistrzow i prezydentow miast subregionu polnocnego 
podsumowuj/lca okres inwestycji terytorialnych. Gmina i Miasto Kozieglowy jest w grupie 
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lider6w pod wzgl«dem wykorzystania srodk6w z RPO. Wszystkie wnioski konkursowe mamy 
obsadzone - cZeSc projekt6w jest juz zrealizowana, cz«sc jest w trakcie realizacji , a cz«sc 
czeka na zlozenie w najblizszym czasie i w kolejnym roku. Gmina i Miasto Kozieglowy wraz 
z parafiami zlozyla projekty do otwartego konkursu - do projektu rewilalizacji 
i dofinansowanie otrzymano. Dofinansowanie otrzymal r6wniez wniosek dot. otoczenia 
Palacu Biskup6w w Kozieglowach. Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys zlozyla projekt 

na 305.000 zl dotycz<\.cy wsparcia os6b zagrozonych wykluczeniem spolecznym; 

- jak co roku w Krakowie odbylo si« podsumowanie og61nopolskiego konkursu 
organizowanego przez Zesp61 Szk61 w Pinczycach " Polskie Wi«zniarki w Ravensbrlick" . Co 
roku jest wi«ksza ilosc prac konkursowych i coraz wyzszy poziom prac . Podzi«kowal za 
ogrom pracy zwi'\.Zany z organizacj<\. konkursu i liczny udzial w podsumowaniu. 
Burmistrz Pan Jacek SI«czka podzi«kowal radnym za podj«cie uchwaly w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla S«p61na Krajenskiego dotkni«tego zywiolem. Srodki finansowe b«d<\. 

przeznaczone na remont zniszczonego przedszkola. 

Burmistrz Pan Jacek SI«czka poinformowal, ze zgodnie z ustaw<\. 0 samorz<\.dzie gminnym 
zlozyl Radzie GiM Kozieglowy oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Katowicach 
informacj« 0 przebiegu wykonania budzetu GiM Kozieglowy za pierwsze p61rocze 2017 r. 

( informacja oraz informacje 0 przebiegu planu finansowego Zespolu Usrug Komunalnych, 
G-M Osrodka Pomocy Spolecznej , M-G Osrodka Promocji Kultury , Zespolu Ekonomiczno

Administracyjnego Oswiaty Samorz<\.dowej oraz plac6wek oswiatowych stanowi<\. zal<\.cznik 
nr 20 do protokolu). Kazdy z radnych otrzyma! komplet dokurnent6w zwi'\.Zanych z realizacj<\. 
budzetu na I p6lrocze. Wszystkie inwestycje znalazly zapisy w realizacji budzetu i wyrazil 
nadziej«, ze do konca roku planowane zadania zostan<\. wykonane. Ogromne wyzwanie 
podj«to w Dz. Oswiata i Wychowanie , ale tego oczekuj<\. wszyscy mieszkancy . Nie mozemy 

dzialac w tym dziale wyl<\.cznie w oparciu 0 zasady ekonomii, lecz nalezy miec na uwadze 
oczekiwania mieszkailc6w. Gmina Kozieglowy jest liderem oswiaty w projekcie dobrych 
praktyk. 

Nast«pnie Pan Burmistrz poinformowa!: 

ze kontynuowano proces wymiany tradycyjnego oswietlenia drogowego na 
energooszcz«dne oswietlenie typu LED . Wymieniono 1200 opraw oswietleniowych. 
Wymiana realizowana jest w programie "Poprawa efektywnosci energetycznej oswietlenia 
ulicznego na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy" w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Wojew6dztwa SI<\.skiego na lata 2014- 2020. Wskazniki rzeczowe S<\. na tyle 
zadawalaj<\.ce, ze celowajest kontynuacja zadania w kolejnych latach; 

- zweryfikowany jest wniosek pod wzgl«dem formalnym na remont budynku po bylej poczcie 
w Kozieglowach , przewidywane dofinansowanie zadania to ponad 1.200.000 zl.; 

- jestesmy w trakcie realizacji zadania w ramach Programu Rozwoju Obszar6w Wiejskich, 
mamy pozwolenie na budow« l<\.cznika pomi«dzy Gmin<\. Kozieglowy a Gmina Poraj . 
Z Urz«dem Marszalkowskim mamy podpisan<\. umow« na dofinansowanie zadania w kwocie 
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3.300.000 zl i rozpocznie si~ budowa kanalizacji sanitarnej dla 94-98 domostw wzdluz ul. 
Nadrzecznej w Lgocie Nadwarciu wraz z remontem drogi; 

- podzi~kowal Stowarzyszeniu dla Rozwoju Gminy Kozieglowy , kt6re zlozylo wnioski 
w ramach PROW 0 dofinansowanie budowy placow zabaw w miejscowosciach: Gliniana 
Gora, Krusin, Rosochacz, Nowa Kumica i Stara Huta . Podzi~kowania zlozyl r6wniez 
Towarzystwu Przyjaci61 Rzeniszowa , kt6re przygotowalo wniosek do PROW na silowni~ 
zewn~trzn~ w Rzeniszowie. Jezeli warunki atmosferyczne b~d~ sprzyjaj~ce zadania te 
realizowane b~d~jeszcze w tym roku , ajesli nie, to wykonane zostan~ w roku 2018. Ponadto 
Uniwersytet III wieku przyst@uje do naboru 0 srodki na naglosnienie i oswietlenie ( 30.000 

zl). 

Bunnistrz Pan Jacek Sl~czka jeszcze raz zapewnil mieszkank~ Koziegl6w , ze przyst~ienie 
do uchwalenia miejscowego planu dla fragmentu miejscowosci Kozieglowy b~dzie 

przedmiotem analizy, wybrany zostanie projektant i przeprowadzona b~dzie cala procedura 
zwi<jZana ustaleniem planu miejscowego. Zainteresowana b~dzie mogla uczestniczyc 
w konsultacjach , a na wylozeniu projektu planu skladac wnioski i uwagi. 

Nast~pnie odniosl si~ ponownie do informacji 0 przebiegu wykonania budzetu za I p61rocze 
2017 r. Poinfonnowal, ze budzet na biez~co jest korygowany , a jego zmiany pozwalaj~ na 
podejmowanie nowych wyzwail i realizacj~ wielu zadail. Zgodnie z planem realizowane s~ 
zadania Gminy i jednostek podleglych. Po wykonaniu budzetu za 1 p61rocze 2017 r. mom a 
stwierdzic , ze nie b~dzie koniecznosci zaci~ania zobowi<jZaiI finansowych, Regionalna Izba 
Obrachunkowa potwierdza prawidlowosc wykonania budzetu i kompletnosc infonnacji , 
o czym swiadczy pozytywna opinii 0 przedlo:i:onej infonnacji 0 przebiegu wykonania 
bud:i:etu za I p61rocze 2017 roku. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze Regionalna Izba 
Obrachunkowa w Katowicach wydala pozytywn~ opini~ 0 infonnacji dotycz~cej przebiegu 
wykonania bud:i:etu za pierwsze p6hocze ( zal~cznik nr 21 do protokolu).Kserokopi~ opinii 
otrzymali wszyscy radni. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionej informacji . 
Informacja 0 przebiegu wykonania bud:i:etu Gminy i Miasta Kozieglowy za I p6hocze 2017 r. 
zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 15 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila infonnacj~ 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mi~dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 24 sierpnia br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz~dku obrad biez~cej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wplyn~ly pi sma: 
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- pismo pracowni projektowej ARCADIS w sprawie zmiany wniosku 0 przystlUJienie do 
sporz'ldzenia zmiany planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy 
dla ruroci!\gu paliwowego Boronow - Trzebinia, 

- pismo mieszkanca Kozieglow zawleraJ'Ice zapytania dotycz'lce przygotowan do 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu Miasta 
Kozieglowy. Pismo to omawiane bylo na wspolnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 
26.09.br w obecnosci Pani Blonskiej i jej Pe1nomocnika, 
- pismo Dyrektora SP ZOZ w Myszkowie skierowane do Prezesa SI!\Skiego Oddzialu 

Narodowego Funduszu Zdrowia w sprawie przywr6cenia w Kozieglowach uslug 
stomatologicznych, 

- pismo Starostwa Powiatowego w Myszkowie 0 wplacenie kwoty 57.380,03 zl celem 
rozliczenia ubieglorocznej inwestycji przebudowa drogi powiatowej Lgota Mokrzesz -
Nowa KuZoica. 

Do wiadomosci Rady wplyn«ly rowniez wnioski do budzetu 2018 roku. Wnioski 
omawiane b«d'lna kolejnym wspolnym posiedzeniu Komisji. 

Ad. okt 16 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. okt 17 

Wolne wnioski: 
Soltys wsi Markowice Pan Marek Gruszka nawi!\.Zal do informacji Pana Burmistrza 

dotycz'lcej realizacji placow zabaw i si1owni. Zapytal czy silownia zewn«trzna 
w Markowicach nie bf;!dzie realizowana czy Burmistrz przeoczyl tf;! miejscowosc. 
Poinformowal tez , ze odbylo sif;! spotkanie na temat bezpieczenstwa wyjazdu na DK-l 
i mieszkancy s'l za tym, by w pierwszej kolejnosci rozwi!\.Zac problem Rzeniszowa; 

Przewodnicz'lca Rady poinformowala, ze rowniez jest za tym rozwi!\.Zaniem, ale s'l 
zamiary, by sygnalizacja swietlna powstala i w Rzeniszowie i w Kozieglowach ; 
- Soltys wsi Oczko Pan Alfred Szczepanek stwierdzil, ze jezeli glosowane s'l uchwaly soltysi 
powinni przedstawic swoje zdanie i opinie; 
- Pani Przewodnicz'lca Rady wyjasnila, ze jezeli podejmowane S'l uchwaly zwi!\.Zane ze 
sprzedaz'l nieruchomosci, w pierwszej kolejnosci zgod« wyraza Rada Solecka i dopiero po 
uzyskaniu zgody Rada Gminy i Miasta glosuje propozyck Ponadto na spotkaniu z soltys ami 
przed sesj'l rowniez omawiane s'l materialy pod obrady Rady; 
- Pan Burmistrz wyjasnil, ze wszystkie materialy sesyjne dost«rne s'l w biurze Rady i kazdy 
zainteresowany moze si« z nimi zapoznac. Materia1y sesyjne omawiane s'l bardzo 
szczegolowo na wspolnym posiedzeniu Komisji Rady , kt6re jest otwarte i kazdy moze w nim 
uczestniczyc . PodkreSli1, ze :i:adna sprzeda:i: nieruchomosci nie odbywa si« bez zgody soltysa 
i rady Soleckiej , na kt6rej terenie znajduje sif;! nieruchomosc. Zainteresowanych zaprasza do 
udzialu we wsp6lnych posiedzeniach komisji , gdzie odbywa si« bardzo dokladna analiza 
materialow proponowanych pod obrady sesji Rady, kt6ra jest elementem finalnym. Na sesji 
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odbywa si« glosowanie nad projektami uchwal po wczesniejszej szczeg6lowej analizie na 
posiedzeniach wsp61nych, kt6re czasami trwaj!\. do p6inych godzin wieczornych. Wyjasnil, ze 
poinformowal wczesniej 0 tym kt6re projekty zlozone przez stowarzyszenia zakwalifikowaly 
si« do wykonania i do podpisania s!\. umowy. Jezeli do podpisania b«d!\. kolejne umowy , 
b«dzie 0 tym na biez!\.co informowal . 
Pan Pelnomocnik zwr6cil uwagl!, ze pismo Pana Bloitskiego adresowane jest do Rady, a nie 
do wiadomosci Rady, jak poinformowala Pani Przewodnicz!\.ca Rady. 
Przewodnicz!\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk wyjasnila, ze zlozyla informacj« 0 pismach, 
kt6re wplyn«ly do Rady Gminy i Miasta i ponownie przedstawila te pisma. Poinformowala 
natomiast , ze do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplyn«ly wnioski do budzetu na 2018 
rok. 
Przewodnicz!\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podzi«kowala radnym, pracownikom 
Urz,<du GiM oraz wszystkim zaangazowanym w organizacj« i przygotowanie Festiwalu "Z 
Kopyta". Podzi«kowala strazakom ochotnikom za ogromne zaangazowanie i czuwanie nad 
bezpieczeitstwem w czasie Festiwalu. Zlozyla r6wniez podzi«kowanie Pani Joannie Sularz 
Dyrektor Szkoly w Piitczycach oraz Pani Soltys z Piitczyc za lakomicie przygotowanie 
dozynek gminnych . 

Ad. pkt 18 

Wobec wyczerpania porz!\.dku obrad Przewodnicz!\.ca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn«la obrady trzydziestej czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy, dzi«kuj!\.c radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady trzydziestej czwartej Sesji zakoitczono. 

Protok61 sporz!\.dzila: 

urs~yja. 
PRZEWO 
Gmi r , 

Joan 


